

Referat styremøte 28. mai

Start: 19:00

Slutt: 20:30

Tilstede: Knut Morten Aasrud, Erik Ruud, Niels Bjørn Olsen, Aleksandar Cvijanovic, Thomas Solberg, Christine Blom, Håkon Østby

Gjest: Christopher Sanne

Ikke tilstede: Jostein Raknes

Referent: Thomas Solberg

Nytt fra hovedlaget:

Vil ansette en driftsansvarlig med ansvar for å vedlikeholde alle (?) idrettslagets anlegg. Lønn skal visstnok dekkes 50/50 mellom hovedlaget og fotball. Styreleder har vært negativ til dette men hovedlagets styre har bestemt at en slik person skal ansettes, det skjer trolig til høsten. Det vil trolig resultere i enda mindre overføringer til tennis i framtiden, men da det beløpet har vært svært lavt over flere år (0,- i 2025) vil det neppe være noen stor krise for oss. Om denne personen får noe ansvar for tennisanlegget gjenstår å se.

Økonomi:

Overskudd er pr nå på rundt 400 000,-

En liten nedgang på årsavgift tennis men ekstremt gode inntekter fra turneringer gjør at den økonomiske situasjonen er svært god.

Ny valse:

Noe utfordrende pr nå å få tak i en som passer oss.

Mulig Skog og Hage kunne hoste opp en.

Sjekke med TennisBaneSpesialisten.

Styreleder, Erik Ruud og Niels Bjørn Olsen sjekker videre.

Hvis vi finner en valse er det ønskelig at vi tar over valse jobben til neste år.

Plattingen:

Snekkeren vi har brukt er syk og vil neppe komme tilbake på jobb.

Vi kan ta ned plattingen og gjøre noen forbedringer under før vi bygger den opp igjen.

Det må gjøres av en snekker eller person med kompetanse. Niels Bjørn har muligens en aktuell kandidat.

Det er også mulig å gå for en billigere løsning som styreleder med noen hjelpere kan ordne.

Lys i garasjen:

Skulle vært ordnet i fjor høst, Løvlie manglet noen deler og det gikk så i glemmeboka.

I tillegg til lys i garasjen bør vi også ha en par kontakter som fungerer.

Styreleder snakker med Kai Løvlie og får dette i orden innen rimelig tid.

Ny oppslagstavle i hallen:

Bruke baksiden av skapene i hallen. Styreleder sjekker dette videre.

Flom/IF-penger:

Styreleder har gitt opp å få de siste 400 000,-

Diskutere ved en senere anledning om vi bør bytte forsikringsselskap.

Aktiviteter:

NOKAB dagen i april ble ingen stor suksess. De få som kom så vi aldri igjen.

Ble vedtatt å flytte denne dagen til august i 2027

Åpen dag i mai ble en suksess og noe vi skal gjennomføre videre.

Eneste endring til neste år er at vi tar betalt for mat og drikke men til en fornuftig pris.

KM double 14. juni. KM singel til høsten, nøyaktig dato kommer senere.

U12 Challenge 20.-21. juni. (blir trolig ledig baner under denne turneringen)

U12 Hardhausen 27.-31. juli og Mastersport Hardhausen 1.-6. august.

Vi ønsker å arrangere Norges Cup 4.-6. september. Søknad til NTPF sendes i juni.

Vi kommer også til å søke om en par andre turneringer i perioden september til desember.

Kurs til høsten starter 24.-26. august.

Lagkamper:

Vi gjør ingen store endringer denne sesongen men tar en videre diskusjon rundt dette til høsten.

Det gjelder også antall lag som skal meldes på i 2027 (frist 1. november)

Sportslig ansvarlig er fornøyd med hvordan vi har rullert på laget, sluppet til både nye spillere og ungdommen.

Sportsplan:

Publisere en sportsplan på hjemmesiden innen 31.12.2027 (langsiktig prosjekt)

Sommercamp:

Håper å komme til enighet med Jens Gjøysdahl som hovedansvarlig under campen i uke 26

Assistenter blir Trym Fimland, Oline Bakka Ravn, Kitty Vatile Buajordet, Iselin Kristiansen og Idun Skei (kun torsdag og fredag)

Det er pr nå 24 deltakere i tillegg kommer det to puljer daglig fra NIL sin camp.

I uke 33 er Idun Skei hovedansvarlig. Hun får med seg 1-2 assistenter, hvem det blir tar vi en avgjørelse på etter campen i uke 26 (De som leverer får jobb i august)

Pr nå er det 6 deltakere i uke 33 + 5 plasser fra BNP fondet.

Vann og avløp prosjektet:

Det går mot slutten men akkurat når det er ferdig vites ikke.

Under befaringen jobbe for at vi får asfalt der ballveggen er ønsket plassert.

Ballvegg:

Christine Blom sjekker status på de 40 000,- fra NOAH til dette prosjektet.

Da en ballvegg går under et nærmiljøanlegg mulig å få 50% i Tippemidler. Nøyaktig hva som må gjøres i forkant rundt dette sjekkes av styreleder.

Niels Bjørn Olsen sjekker priser på en ballvegg, bruker Jostein Raknes som sparringspartner ved behov.

Referenten er spent på videre framdrift rundt dette prosjektet. Blir det åpning i 2027?

Diverse anlegg:

Sprøyte rundt anlegget mot ugress, Erik Ruud og Håkon Østby ordner det.

Erik Ruud sjekker også videre rundt forbedring av vanningsanlegget.

Energiltak/Varmepumper:

Styreleder (har søkt? eller skal søke?) om støtte til dette prosjektet.

Mer om dette til høsten.

Bedre sikring av snø fra taket:

Niels Bjørn sjekker dette sammen med Geir Svere i god tid før vinteren kommer.